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Zápis z 12. jednání komise RM pro místní část Vlčovice 

konaného dne 18. 5. 2020 ve Vlčovicích 
 

 

Přítomni: Radim Hyvnar  - předseda 

  Renata Gelnarová  - členka 

  Dalibor Hipík   - člen 

  Hana Kutáčová  - členka 

  Miroslava Štěpánová  - členka 

  Jan Vrubel   - člen 

  Radomír Zátopek  - člen 
 

  Viz prezenční listina, která je nedílnou součástí zápisu. 
 

 

 Jednání MKRM Vlčovice zahájil předseda, přivítal 7 přítomných členů MKRM Vlčovice a 

představil program jednání. K předloženému programu nebyl vznesen žádný protinávrh ani 

doplňující návrh a navržený program jednání tedy byl schválen tak, jak byl předložen.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání bere na vědomí žádost paní Michaely Kahánkové z OMM 

Kopřivnice o projednání žádosti paní Lucie Šulganové týkající se odprodeje pozemku p.č. 560/4 

v k.ú. Vlčovice, o velikosti 128m
2
, který je veden jako orná půda a je ve vlastnictví města 

Kopřivnice.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání s prodejem pozemku p.č. 560/4 v k.ú. Vlčovice, který je ve 

vlastnictví města Kopřivnice, paní Lucii Šulganové souhlasí za podmínky toho, že žadatelka 

uhradí městu Kopřivnice náhradu za bezesmluvní užívání prodávaného pozemku o velikosti 

128m
2
, který je veden jako orná půda, za celou dobu, po kterou je žadatelka vlastníkem 

sousedního pozemku p.č. 560/2 v k.ú. Vlčovice, ke kterému je předmětný pozemek připlocen, 

která ještě nebyla promlčena.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání bere na vědomí informaci paní Michaely Kahánkové z OMM 

Kopřivnice, týkající se žádosti paní Lucie Šulganové o odprodej pozemku p.č. 560/4 v k.ú. 

Vlčovice, který má dlouhodobě připlocen ke svému pozemku p.č. 560/2, ze které plyne, že paní 

Lucie Šulganová má ke svému pozemku p.č. 560/2 připlocen nejen pozemek p.č. 560/4, o jehož 

odprodej žádá, ale i část pozemku p.č. 943/2, který je rovněž ve vlastnictví města Kopřivnice a 

který je veden jako ostatní komunikace a ve větší části své výměry slouží jako místní komunikace 

vedoucí od křižovatky se silnicí I/58 u kulturního domu až po brod přes Babincův potok za 

sportovním areálem, kdy město Kopřivnice by v případě realizace prodeje pozemku p.č. 560/4 

žadatelce odprodalo i tu část pozemku p.č. 943/2, kterou má rovněž připlocenu ke svému pozemku 

p.č. 560/2.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání s prodejem části pozemku p.č. 943/2 v k.ú. Vlčovice, jež je ve 

vlastnictví města Kopřivnice, která je aktuálně připlocena k pozemku p.č. 560/2 ve vlastnictví 

paní Lucie Šulganové, souhlasí za podmínky toho, že žadatelka uhradí městu Kopřivnice náhradu 

za bezesmluvní užívání prodávané části pozemku p.č. 943/2, který je veden jako ostatní 

komunikace, za celou dobu, po kterou je žadatelka vlastníkem sousedního pozemku p.č. 560/2, ke 

kterému je předmětná část pozemku připlocena, která ještě nebyla promlčena, a dále za 

podmínky toho, že žadatelka uhradí náklady spojené se zaměřením a administrativním oddělením 
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připlocené části pozemku p.č. 943/2 od zbytku pozemku p.č. 943/2, díky čemuž by prodávaná část 

předmětného pozemku získala vlastní parcelní číslo. 

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání bere na vědomí informaci svých členů, kteří byli pověřeni 

k vyvinutí veškerého úsilí směrem k určeným majitelům nemovitostí, aby od nekomunikujících 

získali jejich stanovisko a především všechny majitele přesvědčili o výhodnosti připojení jejich 

nemovitosti na připravovanou kanalizaci, že od všech majitelů domů v dosahu nově budované 

kanalizace, se kterými bylo možno jednat, byl získán souhlas s napojením jejich nemovitostí na 

budovanou kanalizaci. Souhlas tedy aktuálně schází pouze od těch několika málo majitelů, kteří 

připojení svých nemovitostí aktivně odmítají nebo kteří jsou nekontaktní a rovněž u těch 

nemovitostí, kde z důvodu stále probíhajícího dědického řízení není znám majitel, se kterým by 

bylo možno jednat.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání vybrala z řad svých členů paní Renatu Gelnarovou, která byla 

komisí zmocněna pro jednání s městem Kopřivnice v záležitosti připomínání výročí vzniku 

samostatné Československé republiky a jejího spoluzakladatele – Tomáše G. Masaryka, aby ve 

spolupráci s městem Kopřivnice zajistila položení kytice u sochy T.G.M. u kulturního domu ve 

Vlčovicích ve dnech 7. března (narozeniny T.G.M.), 14. září (úmrtí T.G.M.) a 28. října (vznik 

samostatné Československé republiky).  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání žádá o instalaci vhodné nádoby (vázy) k soše T.G.M. před 

kulturním domem, do které by mohly být vkládány kytice u příležitosti významných dnů T.G.M. a 

u příležitosti vzniku samostatné Československé republiky. Nádoba by měla být pevně ukotvena, 

aby ji nebylo možno snadno zcizit, rozbít a nebo použít jako házecí náčiní. 

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání žádá o provedení výřezu náletových dřevin a býlí rostoucích u 

plotu kolem sportovního areálu, které tento plot přerůstají směrem k okolo vedoucí místní 

komunikaci tak, aby žádné dřeviny nepřerůstaly plot kolem sportovního areálu směrem k okolo 

vedoucí komunikaci. 

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání znovu žádá OŽP MěÚ Kopřivnice, aby ve spolupráci s MKRM 

Vlčovice vytipoval v centru obce existující strom a/nebo realizoval v centru obce výsadbu nového 

stromu vhodného k vánoční výzdobě a poté o zajištění výzdoby tohoto stromu v předvánočním 

čase. 

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání znovu žádá o zajištění instalace dopravní značky „Parkoviště“, a 

to konkrétně u silnice I/58 včetně příslušné dodatkové tabulky, která by především řidiče jedoucí 

směrem od Kopřivnice informovala o tom, že jsou před budovou KD, podél budovy KD i za 

budovou kulturního domu vybudována parkovací stání, která mohou využít, namísto 

nebezpečného parkování v odstavném pruhu u I/58 podél budovy bývalé samoobsluhy a řeznictví.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání znovu žádá o pravidelnou obnovu vodorovného dopravního 

značení – žluté plné čáry – po pravé straně místní komunikace u KD v úseku od křižovatky s I/58 

po konec vývěsních skříněk a zároveň tímto znovu žádá o pravidelnou kontrolu dodržování tohoto 
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zákazu zastavení ze strany Městské policie, a to především v době podávání obědů v místní 

restauraci.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 MKRM Vlčovice po projednání znovu žádá z důvodu zvýšení bezpečnosti cyklistů jedoucích po 

cyklotrase o doplnění jednoho VO v oblasti dolního konce mezi domy č.p. 139 (Kahánek Petr) a 

č.p. 211 (Kahánek Radim); mezi uvedenými nemovitostmi se nachází napojení soukromé cesty od 

osmi domů nové zástavby na obecní místní komunikaci a řidiči aut vjíždějící z této soukromé 

cesty na místní komunikaci mají jen malou šanci často špatně osvětlené cyklisty jedoucí po 

cyklotrase včas zahlédnout.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 
 

 Příští řádné jednání MKRM Vlčovice se uskuteční v pondělí 15. června 2020 jako výjezdní 

jednání v prostorách Vlčovjana (bývalá Kopretina).  

 

 

 

 

Zapsal:  Radim Hyvnar  Správnost ověřila:  Hana Kutáčová 

 


